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Starosta powiatu gołdapskiego --- - ----J 

za pośrednictwem 

Alicji Iwaniuk 

Przewodniczącej Rady powiatu w Gołdapi 

Działając na podstawie § 23 Statutu powiatu gołdapskiego zgłaszam zapytania w 
następujących sprawach: 

1) Od 2018 r. powiat gołdapski posiada podpisaną umowę partnerską z Rejonem 
Wyżnickim w Ukrainie. Dobra współpraca obejmuje wzajemne wspieranie się i pomoc 
w trudnych chwilach. Od 24 lutego br. Ukraina stała s ię ofiarą napaści rosyjskiej 
dyktatury, ludność cywi lna jest mordowana, infrastruktura krytyczna bombardowana. 
Z informacji przekazywanych opin ii publicznej wynika, że zarząd powiatu w żaden 
sposób nie podejmuje prób wspierania partnerów ukraińskich w tych najczarniejszych 
chwilach. 
Proszę zatem o precyzyjną informację , kiedy, ile i jakiego wsparcia udz ie lił powiat 
gołdapski Rejonowi Wyżnickiemu w Ukrainie, kiedy i z kim kontaktowały s ię władze 
powiatu. 

2) Od 1 O października 2022 r. oczekuję na udzielenie pełnej odpowiedzi na moje 
zapytanie dotyczące pełnych kosztów delegacji i wyjazdów służbowych starosty i 
wicestarosty. Do dnia dzisiejszego nie otrzymałem pełnej informacji, w której brak jest 
kosztów eksploatacji samochodów służbowych , wynagrodzenia kierowców i innych 
osób zaangażowanych w podróże służbowe. Proszę o wskazanie z imienia i 
nazwiska osoby odpowiedzia lnej za nieudzielenie pełnej odpowiedzi a przede 
wszystkim udzielenie pełnej informacji. 

3) Proszę o udzielenie informacji dotyczącej kiedy, z kim, z jakim skutkiem gdzie 
odbywały się spotkania w sprawach przywrócenia funkcjonowania oddziału 

wewnętrznego w szpitalu prowadzonym przez Goldmedica Sp. z o.o. począwszy od 
2020 r. 

4) Czy kiedykolwiek w okresie pełnienia funkcji starosty na polecenie Marzanny 
Wardziejewskiej lub za jej wiedzą lub zgodą były przekazywane osobom trzecim 
informacje objęte ochroną danych osobowych lub inne informacje niedostępne dla 
osób trzecich, których przekazanie nie wynikało z czynności administracyjnych 
wynikających z prawa. Jeżeli tak to na jakiej podstawie, komu i kiedy były 
przekazywane takie informacje? 
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